
DUEHOLMSKOLEN 
Møde i Skolebestyrelsen 
 

Møde:  Nummer 99 

Tidspunkt: mandag den 17. januar fra 18.30-20.30  

Sted:  Mødet afholdes som udgangspunkt fysisk  

 

Deltagere: Jan Bertelsen, Mette Hedegaard, Rikke Jensen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine 

Kristensen, Henrik Hunnerup, Allan Vinter Kjær, Trine Frøslev, Anita Andersen (TR), Ann 

Balleby, Sander Hørsted (AMR), Julie Bach Christensen Trans, Lars Zedlitz Alberg 

Fraværende:  

Mødeleder:  Jan Bertelsen 

Referent:  Julie Bach Christensen Trans, afdelingsleder 

 

Bemærkning: 

Mødet forsøges afholdt som et fysisk møde. JB og LZA vurderer situationen fredag den 14. januar 

og træffer en endelig beslutning. Såfremt vi mødes fysisk, forventer vi, at alle deltagere har en 

negativ kviktest forud for mødet. Evt. kan man få udleveret en selvtest på skolen forud for mødet. 

Grundet smitterisiko serveres der ikke mad på mødet. 

 

Dagsorden: 

 

Punkt 1: Orientering fra formanden og skolelederen 

- Genåbningen og smittesituationen på Dueholmskolen 

- Vi har 60-65 smittede elever i øjeblikket. Det stiger stødt. Flere personaler er hjemme med børn 

som er smittet fra fx dagtilbud. 10’eren er hårdt ramt med 3 ud af 5 personaler.  

- Forventningen er at valgfag startes i uge 5. (7. 8. 9. årgang)  

- Hvorfor lukkes der ikke klasser? Det kan skolen eller kommunen ikke. Det er kun styrelsen for 

patientsikkerhed. Skolen skal dække ”fraværet” ved evt. syge personaler. Der kan også rekvireres 

fra andre institutioner i kommunen.  

- Der er stillet spørgsmål til, hvordan Dueholmskolen arbejder med at træne elevernes IT- 

kompetencer og deres forståelse for privatøkonomi - der gives svar på mødet 

- Zoom-faget på 7. årgang forbereder eleverne på fx video-redigering, billedredigering, interviews 

m.m. Dernæst viser det sig et udbytte i projektopgaver. Duenews på 8. årgang.  

- Privatøkonomi på 9. årgang - luksusfælden – samarbejde med HHX.  

- Spar Nord er på besøg i overbygningen.  

- IT-kompetencerne: Forhåbentlig klippes der en snor i Dueholmskolens nye makerspace-center. 

Fokus på robot-teknik. Lego-mind-storm. Lasercutter.  

- Hvordan er retningslinjerne for vikardækningen på Dueholmskolen ved kortere- og 

længerevarende sygdom 

- Ved dag til dag benyttes evt. aflyste timer - og eget vikarkorps. Ved kendt fravær så dækkes 

fraværet i teamet. Rækker dette ikke, så benyttes opsynsfunktion i to klasser.   

- Personalesituationen og stillingsopslag 

- Vi står foran stillingsopslag. Vi søger omkring påske 2022 med ansættelse 1. august 2022. Vi 

forventer 4-5 stillinger. Fast pædagogstilling – den slås op snarest.   



- Kantinen 

For nuværende er der åben 5 min for hver klasse. Det fungerer rigtig fint. Ingen kø. Klasser kommer 

til tiden. Udvalget består af salatbar, lune pølsehorn og pizzabrød, juice, vand m.m.   

Tilbagemelding og overvejelser:   

- Servering i klasser – der er fordele og ulemper.  

- Madordning er et stort ønske på mellemtrinnet – og også et ønske om varm mad i 

overbygningen.  

- Opmærksom på kø, når overbygningen handler i kantinen.  

 

Punkt 2: En orientering om arbejdet med de ordblinde elever på Dueholmskolen  

af Lena og Jeanette 

Et kort oplæg på 15 min. - herefter spørgsmål 

- Oplægget flyttes til næste bestyrelsesmøde.  

 

Punkt 3: Elevrådet  

- Join to recycle – pantstationer på skolen. Pengene skal bruges til fede aktiviteter på hele 

skolen.  

Elevrådet var repræsenteret til mødet vedr. søsportscenteret.  

 

Punkt 4: Forventet regnskab for 2021 og budget 2022.  

- Det forventes et overskud. Overskuddet forventes at blive fuldt overført til 2022. 

Gennemgang af økonomien på næste møde.   

 

Punkt 5: Udarbejdelse af høringssvar til den nye tildelingsmodel  

Modellen er sendt med ud som bilag og det forventes at alle har læst notatet forud for mødet. 

Skolelederen vil efter bedste evne bistå bestyrelsens spørgsmål til modellen.  

Herefter er det de forældrevalgte og repræsentanterne for medarbejderne på Dueholmskolen der 

udarbejder det endelige høringssvar.  

Tildelingsmodellen er tidligere på dagen drøftet i skolens MED-udvalg. 

- Modellen gennemgås af LZA.  

- Bestyrelsen udarbejder høringssvar. Svaret sendes til LZA senest søndag aften.  

 

Punkt 6: Eventuelt 

- Nye datoer for bestyrelsen – evt. ny ramme.  

- JB og LZA laver udkast til nye datoer og et rul på forskellige ugedage.   

 

 

Punkter til kommende møder: 

- Endelig beslutning af de to første principper (kost og sundhed samt…)    

- Principper for klassedannelser og lejrskoler præsenteres (AK, Jan, Julie, Lars og Helle)  

- Anti-mobbe-politik – sendt som tidl. Bilag.  

- Morsø metoden og arbejdet med det konsultative team 

- Udarbejdelse af principper - oplæg fra arbejdsgruppen 

- Skoleårets planlægning og udfordringerne hermed 

- Del-evaluering af skole-hjem-samtalerne i efteråret 2021 

- Husk et punkt for elevrådet (Mads)  

 



Bilag:  

1. Ny styrings- og tildelingsmodel  


